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Z A P I S N I K 

 
2. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek 22. septembra 2011 
v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je otvoril in vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 32 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Danijel Cep, Karin Felicijan, Olga Franca, Vida Gračnar, Ondina 

Gregorich Diabatè, Igor Hrvatin, Franco Juri, Luka Juri, Sani Kamenčič, Stefan Kocjancic, 

Sebastjan Kokl, Milojka Lahajnar Špacapan, Viktor Markežič, Tina Mojškerc, Darij Novinec, 

Ivan Pavlič, Patrik Peroša, Slobodan Popovič, Kristina Radovčič, Anton Sagadin, Alberto 

Scheriani, Mario Steffè, Barbara Strmole, Alfred Štefančič, Marko Štrkalj, Majda Šuligoj, 

Miroslav Tozon, Valmi Ugrin, Narciso Urbanaz in Vlasta Vežnaver. 

 

Opravičeno odsotna je bila Nataša Likar, članica Občinskega sveta. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni direktorica občinske uprave Sabina Mozetič, predstojniki uradov 
občinske uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi ter predstavniki Službe za 
občinski svet. 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda, umik in njegovo razširitev so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
V razpravi so sodelovali: Vida Gračnar, Olga Franca, članici občinskega sveta in Raf Klinar, 
predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet. 
 
VIDA GRAČNAR, članica Občinskega sveta je predlagala, da se iz predloga dnevnega 
reda umakne 4. točka. Predlog za umik je podprla OLGA FRANCA, članica Občinskega 
sveta. 
 
Predstavnik predlagatelja predloga za umik ni podprl. 
 
Občinski svet predloga za umik 4. točke s predloga dnevnega reda, NI SPREJEL (31 
prisotnih – 5 za, 20 proti) 



 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 25 za, 5 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d: 
 

1. Potrditev zapisnikov 1. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 20/7-2011 
in 1. izredne seje z dne 8/9-2011 

 
2. -    Predlog odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2011 – prva obravnava 

 
- Predlog sklepa o letnem načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine 

Koper za leto 2011 
 

2/A  Predlog odloka o začasnih ukrepih za zavarovanje urejanja prostora za ureditvena  
       območja za poselitev, ki so namenjena centralnim dejavnostim (območja planskih  
       celot KC-42, KC-45, KC-41, KC-41/1, KC-41/2, KC-46, KC-53, KC-52, KC-50, KC- 
       48, KC-49, KC-51, KC-42/1, KC-49, KC-55, KC-54, KC-56) – prva obravnava 

 
3. Predlog sklepa o oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 

družbe Kemiplas d.o.o. za območje proizvodnih obratov Bivij 1 in Bivij 2 
 

4. Predlog sklepa o razveljavitvi sklepa Občinskega sveta Mestne občine Koper št. 382-
303/97 z dne 18/12-1997 v zvezi z določitvijo prispevka vključenega v ceno odpadkov 

 
5. Predlog sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 

 
6. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 

 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKOV 1. SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z 
DNE 20/7-2011 IN 1. IZREDNE SEJE Z DNE 8/9-2011 

 
Predloga zapisnikov so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
V razpravi so sodelovali: Olga Franca in Luka Juri, člana Občinskega sveta ter Breda Bajec, 
vodja Službe za Občinski svet. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (29 prisotnih – 25 za, 1 proti) zapisnik 1. seje Občinskega 
sveta Mestne občine Koper z dne 20. julija 2011 v predloženem besedilu. 
 
 
Občinski svet  JE POTRDIL (28 prisotnih – 26 za, 1 proti) zapisnik 1. izredne seje z dne 
8. septembra 2011 v predloženem besedilu. 
 

Ad 2 
 
PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2011 – PRVA 

OBRAVNAVA  
in 

PREDLOG SKLEPA O LETNEM NAČRTU RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM 
MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2011 

 
Gradivo, spremembe in popravek gradiva so člani Občinskega sveta prejeli. 



 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- vsem odborom 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti  
- Statutarno-pravni komisiji 

 
Gradivo sta obravnavala tudi Nadzorni odbor Mestne občine Koper in Samoupravna 
skupnost italijanske narodnosti. 

 
Poročila delovnih teles in Nadzornega odbora ter mnenje Samoupravne skupnosti italijanske 
narodnosti so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALKI: 
 

- kot predstavnici predlagatelja 
mag. Vilma Milunovič, predstojnica Urada za finance in računovodstvo, 
Melita Osvaldič iz Urada za nepremičnine 

 
V razpravi so sodelovali: Franco Juri, Viktor Markežič, Sebastjan Kokl, Luka Juri, Majda 
Šuligoj, Patrik Peroša, Milojka Lahajnar Špacapan, Stefan Kocjančič, Mario Steffè in Olga 
Franca. 
 
Občinski svet je SPREJEL (27 prisotnih – 22 za, 1 proti) naslednji 

 

S K L E P 

 

1. Sprejme se predlog odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2011 v 

prvi obravnavi. 

 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo. 

 
 
Predlagatelj odloka je predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo. 
 
Občinski svet je SPREJEL (29 prisotnih -  23 za, 2 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2011. 

 
 
Predsedujoči je odredil 15 minutni odmor, da se predlagatelj opredeli do podanih predlogov, 
pripomb in stališč k predlogu odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2011 ter 
pripravi predlog odloka za drugo obravnavo. 
 

XXX 
 
Pred nadaljevanjem seje je bila ponovno preverjena prisotnost. Prisotnih je bilo 25 članov 
Občinskega sveta. 
 
 
 



Mag. Vilma Milunovič, predstojnica Urada za finance in računovodstvo, je podala 
opredelitve predlagatelja do podanih predlogov v prvi obravnavi za spremembo predloga 
odloka ter predstavila predlog odloka o proračunu Mestne občine Koper za leto 2011 za 
drugo obravnavo. 
 
Predlagatelj je upošteval posamezne pripombe podane v prvi obravnavi tako, da besedilo 
predloga odloka za drugo obravnavo vsebuje naslednje spremembe: v okviru postavke 3023 
(Sofinanciranje javnih del in drugi ukrepi aktivne politike zaposlovanja), na kontu 412 se 
sredstva povečajo za 10.000 €, tako da znašajo sredstva te postavke 68.000 €. Za enak 
znesek se zmanjša postavka 2247 (Sofinanciranje turističnih prireditev), na kontu 412, tako 
da znašajo sredstva 157.000 €. 
 
 
Melita Osvaldič iz Urada za nepremičnine je podala opredelitve predlagatelja do podanih 
predlogov v zvezi s predlogom sklepa o letnem načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem 
Mestne občine Koper za leto 2011. 
 
 
V razpravi o predlogu proračuna Mestne občine Koper za leto 2011 v drugi obravnavi so 
sodelovali: Patrik Peroša, Majda Šuligoj, Sebastjan Kokl in Olga Franca, člani Občinskega 
sveta. 
 
Pisne amandmaje k predlogu proračuna so vložili člani Kluba SD in člani Kluba Oljka, Zares 
in SLS. 
 
Po vložitvi amandmajev je predsedujoči odredil 10 minutni odmor, da se predlagatelj 
opredeli do vloženih amandmajev. 
 

XXX 
 
Pred nadaljevanjem seje je bila ponovno preverjena prisotnost. Prisotnih je bilo 19 članov 
Občinskega sveta.  
 
Občinski svet je nato prešel h glasovanju o vloženih amandmajih. 
 

I. Člani Kluba SD so, glede na upoštevane pripombe in utemeljitve predlagatelja, 
umaknili naslednja vložena amandmaja:  

 
1. amandma:  

 
»Skupina 01 Politični sistem – 01019002 izvedba in nadzor volitev in referendumov 
2015 postavka – Stroški lokalnih volitev 
 
Konto 4029 – Drugi operativni odhodki – planirana postavka v znesku 98.011 se poveča za 
znesek 22.500. 
 
Skupina 06, Lokalna samouprava – podskupina 06039001 
Postavka 2044 Stroški pravnega zastopanja 
 
Konto 4029 Drugi operativni odhodki, v znesku 389.417 se zmanjša za znesek 22.500.« 
 

2. amandma:  
 
»Skupina 02 Aktivna politika zaposlovanja, podskupina 10 Trg dela in delovni pogoji 
Skupina 2250 sofinanciranje povečanja zaposlitve, 



 
Konto 4102 subvencije privatnim podjetjem in zasebnikom, planirano NIČ dodati znesek 
30.000 € 
 
Konto 3023 sofinanciranje javnih del in drugi ukrepi aktivnega zaposlovanja (ind. 62,7) 
Konto 4120 tekoči transferi nepridobitnim organizacijam in ustanovam dodati 30.000 € 
Konto 4133 tekoči transferi v javne zavode 30.000 € 
 
Za znesek 90.000 € zmanjšati sorazmerno postavki 2056 izdaja časopisa – 4020 pisarniški 
material (ind. 195) in 2044 stroški pravnega zastopanja, konto 4029 drugi operativni 
odhodki.« 
  

II. Predlagatelj predloga odloka ni podprl amandmajev, ki so jih vložili člani Kluba Oljka, 
Zares in SLS, in sicer: 
 

1. amandma: 
 
»V proračunu se na postavki  
06 Lokalna politika  

0603 Dejavnost občinske uprave  
06039001 Administracija občinske uprave  
2044 Stroški pravnega zastopanja  

4029 Drugi operativni odhodki  
 
odvzame 50.000 EUR in na postavki  
 
04 Skupne administrativne službe in splošne javne storitve  
04039002 Izvedba protokolarnih dogodkov 
2817 Državni prazniki  

4021 Posebni material in storitve  
 
odvzame 30.000 EUR in prenese skupno 80.000 EUR na postavko  
 
14 Gospodarstvo 
1402 Pospeševanje in podpora gospodarski dejavnosti 
14029001 Spodbujanje razvoja malega gospodarstva 
2701 Subvencije v gospodarstvo  

4102 Subvencije privatnim podjetjem in zasebnikom.«  
 
Občinski svet amandmaja NI SPREJEL (28 prisotnih – 8 za, 19 proti).  
 

2. amandma: 
 
»Na postavki  
15 Varovanje okolja in naravne dediščine,  

1502 Zmanjševanje onesnaženja, kontrola in nadzor,  
15029001 Zbiranje in ravnanje z odpadki,  
2638 Subvencije za zbiranje in deponiranje odpadkov,  

4100 Subvencije javnim podjetjem  
 
se odvzame 200.000 EUR in dodeli na področje  
 
20 – Socialno varstvo,  

2001 Izvajanje programov socialnega varstva,  
20019003 Socialno varstvo starih,  



2097 Institucionalno varstvo starejših oseb,  
4119 Drugi transferi posameznikom, za sofinanciranje dementnega oddelka v Domu 

upokojencev Koper, katerega investicija znaša cca. 700.000 EUR.« 
 
Občinski svet amandmaja NI SPREJEL (28 prisotnih -  11 za, 17 proti). 
 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 24 za, 1 proti) Odlok o proračunu Mestne 
občine Koper za leto 2011 v predlaganem besedilu.  

 
  

Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 24 za, 1 proti) Sklep o letnem načrtu 
ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Koper za leto 2011 v predloženem 
besedilu.  
 
 

 
Ad 2/A 

 
PREDLOG ODLOKA O ZAČASNIH UKREPIH ZA ZAVAROVANJE UREJANJA 

PROSTORA ZA UREDITVENA OBMOČJA ZA POSELITEV, KI SO NAMENJENA 
CENTRALNIM DEJAVNOSTIM (OBMOČJA PLANSKIH CELOT KC-42, KC-45, KC-41, 

KC-41/1, KC-41/2, KC-46, KC-53, KC-52, KC-50, KC-48, KC-49, KC-51, KC-42/1, KC-49, 
KC-55, KC-54, KC-56) – PRVA OBRAVNAVA  

 
Gradivo in popravek gradiva so člani Občinskega sveta prejeli.  

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor in  
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
GEORGI BANGIEV, predstojnik Urada za okolje in prostor 

 
V razpravi so sodelovali: Franco Juri, Patrik Peroša in Sebastjan Kokl, člani Občinskega 
sveta ter Georgi Bangiev, predstojnik Urada za okolje in prostor. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 28 za, 0 proti) 
 

S  K  L  E  P 
 

1. Sprejme se Predlog odloka o začasnih ukrepih za zavarovanje urejanja 
prostora za ureditvena območja za poselitev, ki so namenjena centralnim 
dejavnostim (območja planskih celot KC-42, KC-45, KC-41, KC-41/1, KC-41/2, 
KC-46, KC-53, KC-52, KC-50, KC-48, KC-49, KC-51, KC-42/1, KC-49, KC-55, KC-
54, KC-56) – prva obravnava 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  

 
 



Glede na to, da predlagatelj odloka predlaga, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo 
obravnavo, je Občinski svet SPREJEL (30 prisotnih – 28 za, 1 proti) sprejel naslednji 
 

 
 

S K L E P 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo predloga 
odloka o začasnih ukrepih za zavarovanje urejanja prostora za ureditvena območja za 
poselitev, ki so namenjena centralnim dejavnostim (območja planskih celot KC-42, 
KC-45, KC-41, KC-41/1, KC-41/2, KC-46, KC-53, KC-52, KC-50, KC-48, KC-49, KC-51, 
KC-42/1, KC-49, KC-55, KC-54, KC-56). 
 
V drugi obravnavi ni poročal in razpravljal nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 28 za, 0 proti) Odlok o začasnih ukrepih za 
zavarovanje urejanja prostora za ureditvena območja za poselitev, ki so namenjena 
centralnim dejavnostim (območja planskih celot KC-42, KC-45, KC-41, KC-41/1, KC-
41/2, KC-46, KC-53, KC-52, KC-50, KC-48, KC-49, KC-51, KC-42/1, KC-49, KC-55, KC-54, 
KC-56) v predloženem besedilu. 
 

Ad 3 
 

PREDLOG SKLEPA O OPROSTITVI PLAČILA NADOMESTILA ZA UPORABO 
STAVBNEGA ZEMLJIŠČA DRUŽBE KEMIPLAS D.O.O. ZA OBMOČJE PROIZVODNIH 

OBRATOV BIVIJ 1 IN BIVIJ 2 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MELITA OSVALDIČ iz Urada za nepremičnine 

 
V razpravi so sodelovali: Sebastjan Kokl, Patrik Peroša,Viktor Markežič, Franco Juri, Stefan 
Kocjančič, Igor Hrvatin, Alfred Štefančič in Olga Franca, člani Občinskega sveta ter Sabina 
Mozetič, direktorica občinske uprave in Melita Osvaldič iz Urada za nepremičnine. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 21 za, 0 proti) Sklep o oprostitvi plačila 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča družbe Kemiplas d.o.o. za območje 
proizvodnih obratov Bivij 1 in Bivij 2 v predloženem besedilu. 
 

Ad 4 
 

PREDLOG SKLEPA O RAZVELJAVITVI SKLEPA OBČINSKEGA SVETA MESTNE 
OBČINE KOPER ŠT. 382-303/97 Z DNE 18/12-1997 V ZVEZI Z DOLOČITVIJO 

PRISPEVKA VKLJUČENEGA V CENO ODPADKOV 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 



Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
RAF KLINAR, predstojnik Urada za gospodarske javne službe in promet 

 
V razpravi sta sodelovala Stefan Kocjančič in Patrik Peroša, člana Občinskega sveta.  
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 20 za, 5 proti) Sklep o razveljavitvi sklepa 
Občinskega sveta Mestne občine Koper št. 382-303/97 z dne 18/12-1997 v zvezi z 
določitvijo prispevka vključenega v ceno odpadkov v predloženem besedilu. 
 

Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA  
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MELITA OSVALDIČ iz Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal je Viktor Markežič, član Občinskega sveta. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 21 za, 3 proti) Sklep o ukinitvi statusa 
grajenega javnega dobra  v predloženem besedilu. 
 

Ad 6 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
PATRIK PEROŠA, član Občinskega sveta: 
 
Podajamo pobudo, da se na »Krožeri« križišče na glavni cesti Koper - Dragonja oziroma 
Šmarje - Gažon, preoblikuje oziroma uredi v krožišče. S tem bi dejansko pripomogli k večji 
varnosti v prometu na tem območju in hkrati zagotovili predvsem prebivalcem Šmarij in 
Gažona lažje vključevanje v promet.  
 
Imam pa še eno vprašanje in sicer, katere vasi oziroma zaselki še nimajo urejenega  
ustreznega vodovodnega omrežja in kdaj se namerava pričeti z izgradnjo vodovoda v teh 
krajih.  
 
VIKTOR MARKEŽIČ, član Občinskega sveta: 
 
Kdaj se misli narediti vodovod do vasi Abitanti, v Krajevni skupnosti Gradin? 
 



Imam pobudo, ki sem jo že imel v prejšnjem sklicu, da imamo možnost tudi druge stranke 
imeti nekaj prostora v mestnem časopisu oziroma časopisu Mestne občine Koper. 
 
 
VIDA GRAČNAR, članica Občinskega sveta: 
 
Imam pobudo, da bi se uredila redna avtobusna povezava Koper - center – novi zdravstveni 
dom in Koper - center – pokopališče. Tu namreč vemo, da imamo precej starostnikov, ki 
lahko v bistvu do zdravstvenega doma ali do pokopališča pridejo samo s taksijem.  
 
Zanima me, kako potek pravdanje v primeru Krajevne skupnosti Koper - center in kakšno je 
trenutno stanje. Koliko sredstev je sploh Mestna občina za to porabila in seznanjena sem 
tudi, da so se za obdobje julij – avgust - september sprostila denarna sredstva. Je Krajevna 
skupnost Koper - center tudi dobila denarna sredstva in me zanima, na kakšni osnovi, zakaj 
so se ta sredstva sprostila šele zdaj, kaj je novega v krajevni skupnosti, da je do tega prišlo? 
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Najprej eno pobudo. V razvojnih načrtih do 2014, ki smo jih v gradivu prejeli, nisem zasledila 
programa za gradnjo novega vrtca v Dekanih, kar je bila tudi volilna obljuba vladajoče 
stranke. Torej, apeliram na to, da se v proračun za 2012 vključi izgradnja vrtca v Dekanih.  
 
Vprašanje, ki ga imam pa je: fizične osebe, torej lastniki nepremičnin v Mestni občini Koper 
plačujejo vse dajatve od površin, ki jih ne koristijo, ki so javno dobro. Zahtevam spisek teh 
površin, upam, da jih občina ima, da nam ga dostavi in tudi opis, torej, kaj namerava občina, 
kako namerava in kdaj to zadevo urediti s parcelacijo, odkupi zemljišč in seveda rezervacijo 
denarnih sredstev v proračunih, kar ocenjujem, da bo trajalo še kakšno leto.  Prihaja tudi 
Zakon o davku na nepremičnine, poleg že obstoječih dajatev, ki bo dodatno obremenil 
fizične osebe in seveda jim naprtil davek, ki ga sami ne nosijo.  
 
 
PISNO: 
 
VIKTOR MARKEŽIČ, PATRIK PEROŠA IN VIDA ČRAČNAR, člani Občinskega sveta: 
 
POBUDE  
 

1. Podajamo pobudo, da se prične s postopki za izgradnjo mestne garažne hiše na 
lokaciji med nogometnim stadionom, Ljubljansko cesto, balinarsko dvorano in 
atletskim stadionu (KO Koper, št. 1499/1, 1501/1, 1502, 1557/7). Garažna hiša naj 
zajema toliko etaž, da doseže višino stadiona, v kolikor finance dopuščajo, pa naj se 
uredita še dve etaži pod površjem.  

2. Podajamo pobudo, da se v znamenju dneva zemlje (22. april) vsako letno organizira 
vsesplošna čistilna akcija MOK, pri čemer naj bo JP Komunala Koper d.o.o. nosilec 
projekta.  

3. Podajamo pobudo, da se prekine delovno razmerje g. Donovalu in g. Kmekiču, zaradi 
nedavne obsodbe, pogojne zaporne kazni, na sodišču v zvezi z »rušenjem ribiške 
osmice«. 

4. Podajamo pobudo, da se v občinskem glasilu MOK nameni eno stran vsaki politični 
stranki v občinskem svetu za komuniciranje z volivci, predvsem na teme 
obravnavane na občinskih svetih.  

5. Podajamo pobudo, da se na Kožeri križišče (Koper-Dragonja/Šmarje-Gažon) 
preoblikuje oz. uredi v krožišče. 

6. Podajamo pobudo, da se uredi redna avtobusna povezava Koper center – novi 
zdravstveni dom – pokopališče. 



 
 
 
 
VPRAŠANJA 
 

1. Ali ima podjetje Nevro pr d.o.o. kakršnokoli pogodbeno razmerje z MOK? Ali je bila 
izvršena kakršnakoli finančna transakcija v letu 2009, 2010 in 2011? V kolikor je 
odgovor »da«, kakšni so bili zneski in za katere storitve? 

2. Kdaj se namerava zaključiti gradnja osnove šole v sv. Antonu? Kdaj se pričakuje 
začetek šolskega leta v novih prostorih? 

3. Koliko je MOK do 22.9.2011 vse skupaj plačala za Promenado (Semedelska cesta)? 
Naprošamo za natančne zneske in prejemnike plačila? Kakšen je bil znesek 
naročenih dodatnih del za Promenado? Kako se je pridobilo izvajalca za dodatna 
dela? Kakšna dela more še izvajalec opraviti, da zaključi z projektom »Promenada«. 
Zanima nas ali je bila opravljena analiza blata oz. mulja, ki se ga je izkopalo ob 
nevadno prenovljeni Promenadi. V kolikor je odgovor pritrdilen naprošamo za 
rezultate analize.  

4. Koliko je bil strošek javne porabe električne energije, ki plačuje MOK za javno 
razsvetljavo, in sicer za leta 2006, 2007, 2008, 2009 in 2010? 

5. Kakšen je bil skupni znesek stroškov vzdrževanja koprske mestne plaže v letu 2008, 
2009 in 2010? Naprošamo za znesek ločen po postavkah: voda, električna energija, 
odvoz smeti, ostali komunalni stroški, čiščenje, vzdrževanje in ostali stroški 
(specificirano). 

6. Ali je MOK podpisala pogodbo o sodelovanju pri organizaciji Eurobasket2013? V 
kolikor je odgovor pritrdilen, kdaj točno je bila pogodba podpisana? A se je vsebina 
pogodbe spreminjala od tiste, ki smo jo občinski svetniki prejeli na 34. redni seji? V 
kolikor da, kaj se je spreminjalo? Ali se je izvršilo plačilo prvega obroka (v višini 
150.000 EUR+ddv) Košarkarski zvezi Slovenije za organizacijsko skupino v Kopru 
Eurobasket 2013? 

7. Ali je v obdobju od 1.1.2011 do 22.9.2011 prenehalo kakršnokoli delovno razmerje na 
MOK? V kolikor je odgovor pritrdilen, naprošamo informacijo za vsako prekinitev 
delovnega razmerja: kdaj, kakšen je bil razlog in katero delovno mesto? 

8. Koliko sredstev se je do sedaj porabilo pri pravdanju primer »ribiška osmica«? Prosili 
bi tudi za znesek porabljenih sredstev za rušenja objekta. 

9. Koliko sredstev se je porabilo pri pravdanju s Kempilasom? Koliko tožbe je bilo 
vloženih, kakšni so bili izidi teh tožb? 

10. Kako poteka pravdanje v primeru KS Koper Center, kakšno je trenutno stanje? Koliko 
sredstev se je do sedaj porabilo? Seznanjeni smo, da so se sredstva za delovanje 
KS Koper Center za obdobje julij, avgust in september sprostila – zanima nas na 
kakšni osnovi? Zakaj se niso sredstva sprostila npr. že za prvih šest mesecev? 

11. Ali je MOK izdala in kdaj kakršnokoli soglasje, mnenje ali katerikoli dokument za 
izvedbo miniranja na območju pomorskega potniškega terminala?  

12. Naprošamo za seznam vseh vozil, ki jih ima MOK v lasti? Za vsako vozilo prosimo 
navedite: znamko, model, letnik vozila in leto nakupa tega vozila.  

13. Naprošamo za seznam vseh vozil, ki jih ima MOK na lizing? Za vsako vozilo prosimo 
navedite: znamko, model, letnik vozila in leto nakupa tega vozila, termin lizinga, 
mesečni obrok.   

14. Kakšno vozilo (znamka, model, letnik) trenutno vozi župan in podžupan? Ali je vozilo 
kupljeno ali na lizing? Če je kupljeno, kdaj in za kakšno vrednost? V kolikor je na 
lizing, od kdaj do kdaj je sklenjen lizing, kakšen je mesečni obrok? Ali je vozilo 
serijsko ali je bilo naknadno predelano? V kolikor je bilo predelano, kaj natančno in za 
kakšen znesek? 

15. Na 35. redni seji smo na zastavljena vprašanja prejeli sledeči odgovor kabineta 
župana: »V Mestni občini Koper naj ne bi bilo več nobenega plakata z vsebino »dveh 



rdečih črt«. Plakati so bili postavljeni sicer le krajši čas in glede na to, da gre za 
teasing kampanjo, vsebine še ne moremo razkriti. Pojasnimo lahko le to, da gre za 
akcijo humanitarne narave. V zvezi z višino stroškov pa pojasnjujemo, da le-ta še ni 
dokončno opredeljena, saj se kampanja še ni zaključila.«. Glede na to, da je minilo 
nekaj mesecev od odgovora, vas ponovno sprašujemo: Koliko jumbo plakatov z 
vsebino »dveh rdečih črt« je bilo postavljenih v MOK? Za koliko časa (termin »od-do« 
se je naje prostora na jumbo plakatih mestih za prej navedene plakate. Kakšno je bilo 
vsebinsko sporočilo plakatov? Kolikšna je cena te »promocije« (najem jumbo 
plakatnih mest in ostali povezani stroški)? 

16. Občina je ustanoviteljica oziroma soustanoviteljica naslednjih javnih zavodov in javnih 
podjetij: OŠ Dr. Aleš Bebler-Primož Hrvatini, OŠ Istrskega odreda Gračišče, OŠ 
Dekani, OŠ Ivana Babiča-Jagra Marzeige, OŠ Dušana Bordona Semedela – Koper, 
OŠ Prade – Koper, OŠ Oskarja Kovačiča Škofije, OŠ Šmarje pri Kopru, OŠ Antona 
Ukmarja Koper, OŠ Pier Paolo Vergerio il Vecchio Koper, OŠ Koper, Vrtec Koper, 
Vrtec Semedela, Vrtec Giardino d'infanzia Delfino blu, Ljudska univerza Koper, 
Center za glasbeno vzgojo Koper, Osrednja knjižnica Srečka Vilharja Koper, 
Gledališče Koper - Teatro Capodistria, Pokrajinski muzej Koper, Javni zavod za šport 
MOK, Zdravstveni dom Koper, Obalne lekarne Koper, Gasilska brigada Koper, Javno 
podjetje Komunala Koper d.o.o., Javno podjetje Rižanski vodovod Koper d.o.o., 
Turistične organizacije Koper in javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 
Koper. Naprošamo vas, da nam za vsako navedeno pravno osebo podate naslednje 
podatke:  

a. Zadolženost v letu 2010 (razlog zadolžitve ter število, dolžina in višina najetih 
posojil) 

b. Število lizingov poslov;  Za vsak posamezen lizing podatek: namen; čas 
trajanja (od – do); višina mesečnega oz. letnega obroka; skupni znesek 
sklenjenega lizing posla. 

17. Kakšna je bila končna investicija v obrtno cono? Kdaj se pričakuje zaključen gradnje 
s strani MOK, kdaj naj bi prvi obrtniki pričeli z obratovanjem? 

18. Katere vasi oz. zaselki nimajo urejenega ustreznega vodovodnega omrežja? Kdaj se 
namerava pričeti z izgradnjo vodovoda v teh krajih? 

 
 
VPOGLED 
 

1. Naprošamo vpogled v pogodbo in vse ostale relevantne dokumente sklenjene med 
Primorjem d.o.o. oz. izvajalcem in Mestno občino Koper v zvezi z izgradnjo 
bazenskega kompleksa na Bonifiki. 

2. Naprošamo vpogled v pogodbo in vse ostale relevantne dokumente sklenjene med 
Grafistom d.o.o. oz. izvajalcem in Mestno občino Koper v zvezi z izgradnjo 
Semedelske promenade. 

3. Naprošamo vpogled v pogodbo in vse ostale relevantne dokumente sklenjene med 
Stavbenikom d.o.o. oz. izvajalcem in Mestno občino Koper oz. Javni zavodom za 
šport MOK v zvezi z izgradnjo mestnega stadiona na Bonifiki. 
 

Datum in uro vpogleda nam prosim sporočite na elektronski naslov info@oljka.org. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.45 uri. 
 
 
  VODJA SLUŽBE        PREDSEDUJOČI 
ZA OBČINSKI SVET            PODŽUPAN 
    Breda Bajec                          Alberto Scheriani 


